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PROTOKOLL Datum 
2021-03- 30 

Diarienummer 
 

EESC-Skolans genomgång av miljöledningssystemet och arbetet med 
hållbarhetsmålen. 

Datum för mötet: 
2021-03-30, kl 15:30 -16:00 

Plats för mötet: 
Digitalt via Zoom  

Närvarande (beslutande): 
Ann Lantz – Vice skolchef, professor  

Närvarande (övriga): 
Sonja Berlijn – Skolchef (halva mötet) 
Lars Nordström – Vice skolchef, professor 
Rose-Marie Kellqvist Sundström – Tf Administrativ chef 
Håkan Hjalmarsson - Professor 
Daniel Vare - Projektkoordinator 
Elina - Förvaltningskoordinator 
Kristina von Oelreich - Hållbarhetschef 
Karin Larsdotter - Projektledare 
Héléne Hermansson - Projektledare 
Åsa Falck - Hållbarhetsstrateg 

Frånvarande 
Grace Hung – EECS projektledare hållbarhet 
 
Föredragande och justerare: 
Kristina von Oelreich, Hållbarhetschef, KTH Sustainability Office. 
  

Mötets öppnande  
Ann Lantz öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

Åsa utsågs som sekreterare och Kristina von Oelreich om justerare.  

1. Inledning och syftet med mötet 
Daniel gick igenom dagordningen. Syftet med mötet var att följa upp hur miljöledningssystemet 
fungerar på skolan och följa upp föregående års arbete med hållbarhetsmålen för 2016-2020. Samt att 
se på hur EECS-skolan arbetar framåt med de nya Hållbarhets- och klimatmålen för 2021-2045. 
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2. Föregående möte och status avseende tidigare beslutade åtgärder  
Vid ledningens genomgång hösten 2021 beslutades att klimatpotten 2021 skulle fördelas enligt 
tidigare modell samt att klimatpotten 2020 skulle slås ihop med 2021.  
Nu finns det ingen klimatpott, men när den återigen blir tillgänglig fördelas den på samma sätt som 
tidigare. Ett förbättringsförslag om att samla in synpunkter på MHU i programanalysen på ett 
tydligare sätt till kvalitetsdialogen ligger kvar från den interna miljörevisionen. 

3. Uppföljning av hållbarhetsmål/klimatmål utifrån statistik för 2020  
 
Daniel gick igenom och sammanfattade status avseende arbetet  med att nå KTH:s hållbarhetsmål 
2020. För EECS-skolan presenteras områdena; MHU märkta kurser totalt och per skola, pedagogiska 
kurser för en hållbar utveckling forskning- publiceringar inom hållbar utveckling, tjänsteresor, antal 
digitala möten och säkerhetsdatablad 

MHU-märkta kurser 
EECS-skolan har 8% MHU-märkta kurser, snittet för hela KTH är 14%. Ett nytt sätt att mäta som vore 
bra är hur många HP MHU det är per program. Det är också viktigt att studenterna hittar de MHU-
märkta kurserna på nätet. 

Publikationer 
Genom förlaget Elsiviers mätningstjänst har siffror fåtts fram på hur många publikationer, som berör 
hållbar utveckling det är som EECS-skolan har fått med  i olika tidskrifter. Mätningen bygger på att 
nyckelord som kopplas till FNs globala mål finns med i publikationerna. De flesta har berört målet 
Hållbar energi för alla, i övrigt är det ganska jämt fördelat över vilka mål man har berört i 
publikationerna. 

Tjänsteresor 

I normalfallet (ett år utan pandemi) står tjänstesornaresorna för 73% av EECS-skolans 
koldioxidavtryck. Det är få som reser mycket och står för utsläppen. Det behöver ses närmare på hur 
man kan vara framgångsrik inom forskning utan att resa. Frågan är hur vi ska kunna ligga kvar på det 
låga CO2-avtrycket som vi har under pandemin. 
KTH SO ser på om klimatbudgetar kan tas fram för varje skola. Det ska också i förväg gå att ta fram 
vilket CO2-avtryck det kommer att bli från en planerad resa. 

 

4. Hållbarhetsmål/klimatmål och handlingsplan för 2021 
EECS-skolan beslutade i december år 2020 om en handlingsplan med åtgärder för hållbarhet för år 
2021. KTH: övergripande hållbarhets- och klimatmål togs i februari 2021. Åtgärderna i den av EECS-
skolan tagna handlingsplanen stämmer ganska väl in mot de övergripande nya målen. 

Beslut: EECS-skolan arbetar med den tagna handlingsplanen för 2021.  
Under 2021 så arbetas en handlningsplan för 2022 och framåt fram, utifrån KTH:s nya övergripande 
hållbarhets- och klimatmål. 

5. Hållbar utveckling inom kvalitets- och skoldialogen våren 2021 
Punkten utgick 
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6. Bindande krav, legala och andra krav 
Det årliga genomgången av alla lagar och krav har blivit fördröjd, på grund av en ny leverantör av 
laglistan. Men nu är arbetet med detta nästan klart. 
Nya regler för farligt avfall kom i höstas. Det finns fungerande rutiner för de nya anpassningarna. 
Nytt källsorteringssystem och insamling av matafall installerat och implementerat överallt utom i 
Kista och hos Digital futures, men där kommer det också att vara klart inom kort. 
Säkerhetsdatablad, EECS skolan har i dagsläget cirka 60 kemiska produkter som saknar 
säkerhetsdatablad. Ann lyfte att de ansvariga ska kontaktas och de ombedes vara ännu mer 
noggrannare när det gäller att tillse att säkerhetsdatablad finns. Kristina berättade att det är Cecilia 
Uppström, som ansvarar för KLARA-systemet centralt, som har en grupp med kemikalieansvariga på 
varje skola och att de där jobbar med bland annat frågor som denna. 

7. Intressent- omvärlds- och risk-/möjlighetsanalys 
Beslut: Tillfället för analysen blir på ett möte med skolchefsgruppen. Grace gör en föranalys och hon 
hör av sig till Elina om datum och tid. 

8. Delegation och arbetsordning inom miljöledningssystemet   
Beslut: Skolan kvarstår vid sedan tidigare beslut att föra in de funktioner som finns i dokumnetet 
”funktionsbeskrivningar” i ordinarie delegationsordningar. Arbetet har blivit försenat p.g.a pandemin. 

9. Externa miljörevisionen 19-22 april 2021  
På EECS-skolan kommer den externa miljörevisionen att genomföras den 21 och den 22 april. 
Skolledningen, administrationen samt institutionen för intelligenta system samt institutionen för 
datavetenskap kommer att få revisionsbeök. Enligt åtgärdsplanen inför revisionen ligger skolan bra 
till. Förberedande material kommer att skickas ut innan revisionen. 

Beslut: Rose-Marie ska bjudas in de passen som Christina Zander skulle varit på. 

10. Mötet avslutas och tidpunkt för nästa ledningens genomgång beslutas 
Ann frågar om någon har något övrigt att ta upp, annars avslutas mötet. 

Beslut: Skolchef beslutar att kommande ledningens genomgång ska genomföras på skolchefmötet 
vecka 45 eller vecka 46.   

Bilagor: 

Presentation inför ledningens genomgång (”20210330 ledningens genomgång”) 

Dagordning ledningens genomgång (”20210309 Kallelse-dagordning ledningens genomgång 
EECS”) 

Vid protokollet 

  

Protokollförare, Åsa Falck, Hållbarhetsstrateg 
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Ordförande, Anna Lantz, Vice skolchef 

 

 

Justeringsperson, Kristina Von Oelreich, Hållbarhetschef 

Justeringsdatum: 19 april 2021 
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